

# KEEP YOUR CASH ON HAND

EQUIPMENT FINANCING AT THE LOWEST  
RATE IN THE INDUSTRY

**Benefits of financing with Patriot Capital include:**

- Below market rates
- Only collateral is the equipment
- Easy 1-page credit application
- Only two payments in advance to get started!

**Benefits of our dispensers:**

- Full certifications (PCI, CUL, & EMV)
- The widest, real-world operating conditions
- Industry-leading reliability



**5.9%**  
For 36 Months

**6.9%**  
For 60 Months

All packages have a wide variety of available options including Totalizers, Speakers, Graphics, and more. Financing provided by Patriot Capital. 2-Year Warranty with Parts, Mileage, Travel, and Labor on Dispensers. 1 Year parts warranty with 30 days Mileage, Travel, and Labor on Kits.

This is a limited time offer. Finance rates and program details are subject to change. Gilbarco Veeder Root and Patriot Capital reserve the right to adjust interest rates on the program due to capital market pricing and rate fluctuations. Promotion runs from 1/1/2024 - 11/15/2024. Please check with your Gilbarco distributor for the latest program details.

# CONSERVEZ VOS LIQUIDITÉS

## PRÊT D'ÉQUIPEMENT AU TAUX LE PLUS BAS DU SECTEUR

### Avantages du financement avec

#### Patriot Capital :

- Taux inférieurs à ceux du marché
- Le seul bien offert en garantie : l'équipement
- Demande de crédit facile en une page
- Seulement deux paiements anticipés pour commencer!

### Avantages de nos distributeurs :

- Certifications complètes (PCI, CUL et EMV)
- Les plus larges conditions d'utilisation réelles
- Meilleure fiabilité du secteur



**5,9%**  
Sur 36 mois

**6,9%**  
Sur 60 mois

Toutes les offres du programme proposent une large gamme d'options livrables, comme des totalisateurs, des haut-parleurs, des illustrations graphiques, et bien plus encore. Le financement est fourni par Patriot Capital. Garantie de 2 ans sur les distributeurs pour les pièces, la main-d'œuvre, les déplacements et le kilométrage. Garantie de 1 an sur les pièces avec une couverture de 30 jours sur les lots pour la main-d'œuvre, les déplacements et le kilométrage. Il s'agit d'une offre à durée limitée. Les taux de financement et les caractéristiques du programme peuvent être modifiés. Gilbarco Veeder Root et Patriot Capital se réservent le droit d'ajuster les taux d'intérêt du programme en fonction des cours du marché financier et des variations de taux. La promotion est valable du 1er janvier au 15 novembre 2024. Veuillez communiquer avec votre distributeur Gilbarco pour obtenir les renseignements les plus récents sur le programme.